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Ponovio pitanje Vijeću ministara BiH postavljeno na 41. sjednici, održanoj 31. 1. 2013., a 

koje glasi:  “Zbog čega nisu uspostavljena tri produkcijska centra predviđena Zakonom o 

Javnom RTV sistemu BiH, konkretno njegovim članovima 12. i 29.?” 


